

Hallituksen kokous 16/2022 pöytäkirja 12.12.

Paikalla:

Piitu Viittanen

Ville Laine

Joonas Palsio

Kaisla Nurmi

Panda Ilén

Laura Lammi

Viljam Mikkelsson

Perttu Pihlaja vieraili 10.45-11 kohdan 7 ajan.

1. Kokouksen avaaminen

Laine avasi kokouksen 10.09

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin työjärjestys Joonaksen lisäyksellä (kohta 13).

4. Kuulumiset

SPKA

Viljam kertoi tapahtuman järjestelyjen tilanteen. Yritetään vielä rummuttaa ilmoittautumisia kohti 70 hlöä. Piitu herättelee vielä mediaa Turussa.

Koulutukset

Kaisla ja Laura kertoivat että ollut PK1 ja PK2 sekä Lajitaito. Alkeet pilotti käynnistyy.

Hankkeet

Opiskelijahanke 2 loppunut marraskuussa. Martin ja Ulla ovat hienosti vetäneet hanketta. Sirkushankkeelle haettiin jatkoaikaa maaliskuulle 2023, koska poikien Vauhti ja temppu - työpajat (SNSL) ovat vielä kesken. Pakuhanke alkanut Martinin toimesta Pirkanmaalla.

Uutisjuttu

Piitu vinyt toimittajan parkouraamaan ja suorassa lähetyksessä.

5. Urheilugaala

Listataan ehdokkaita urheilugaalaan Parkourin lajin taustavoimaksi. Kriteereinä pitkään tehty työ (esim. 15v) parkourin eteen Suomessa.

TAUSTAVOIMA voi olla tänä vuonna lajin pitkäaikainen toimija, jonka panos on ollut poikkeuksellisen merkittävä lajissa ja on suurella lajisydämellään ollut mukana lajin pitkäaikaisessa kehittämisessä. Taustavoima voi olla seuratoimija tai hän on voinut toimia vuosien aikana monessa eri roolissa lajin parissa. Lajiliitto siis itse päättää ja

perustelee, kenet haluaa palkita lajinsa Taustavoimana.

Jatketaan tätä Pertun puheenvuoron jälkeen.

6. Seuraava F2F

Esitetään, että siirretään viimeinen F2f alkuvuoteen ja pidetään yön yli kokous.

Myönteinen suhtautuminen. Ville ehdottanut paikaksi Turkua hänen luonaan.

3-4 ei käy Joonas

10-11 kävisi

17-18 ei käy Joonas

Ville tekee Telegram-pollin näistä niin löydetään yhteinen aika.

7. Pertun idea 10.45

Perttu kysyi SPY:n hallituksen mielipidettä, jos SM-kisaviikolla pidettäisiin hipan SM-kisat Parkourakatemiolla. Akatemia voi hakea tähän koska on SPY:n jäsen. Se järjestettäisiin ilman parkour-nimen mainitsemista. Akatemia ottaa vastuun että niitä ei mielletä parkourkilpailuiksi. SM-viikko on Lahdessa. Nurmi kertoi, että Nuorisofoorumissa oli toivottu hippakisoja, myös Viljam ja Panda pitivät ideaa hyvänä. Parkour Akatemia ottaisi taloudellisen vastuun tapahtumasta. Hallitus suhtautui myöntävästi.

8. Työntekijöiden vakinaistaminen

Lain mukaan ei voi ketjuttaa määräaikaisia työsuhhteita vaan pitää tarjota toistaiseksi voimassa olevaa. Martin aloittaa nyt neljännessä ja Ulla kolmannessa hankkeessa peräkkäin eli heidät tulisi vakinaistaa. Jos ei olisi tarjolla seuraavaa hanketta niin tulee pitää Yt-neuvottelut.

Lammi kysyy konsultaatiota Laurilalta ja selvittää tuleeko lisäkustannuksia esim. mahdollisista irtisanomisprosesseista jos ei saada hankerahoitusta ja tulee yt:t. Jos siitä ei ole isoa haittaa meille niin voidaan vakinaistaa. Siirretään tammikuun kokoukseen asia jossa tehdään päätös.

9. Nuorisofoorumin vastaukset

Nuorisofoorumi järjestettiin 7.12.2022 Parkour Park Lempäälässä 10-15v osallistujien ryhmän jälkeen. Nuoret toivoivat lähellä olevia tapahtumia, sisältöä Youtubeen ja hippa/ninja-warrior-kilpailuja. SPY ei ollut tuttu nuorille.

10. Matkalaskujen hyväksyntä

Puheenjohtajiston matka- ja kulukorvausten hyväksyminen. Liite 1. matkalaskulista 2022.

Laine ja Ilén olivat jäävejä ja eivät puuttuneet tähän kohtaan. Palsio, Nurmi ja Viittanen hyväksyivät puheenjohtajiston matka- ja kulukorvaukset työntekijä Lammin esityksen mukaan. Lammi on lisäksi tarkastanut kaikki matka- ja kulukorvaustapahtumat maksutapahtuman yhteydessä, joten hallitus ei nähnyt tarvetta avata tapahtumarivejä erikseen Procountorista kokouksessa.

11. Skenetiedot -sivu

Kyseinen sivu tulisi päivittää. Tärkein on Skenetiedot sivun taulukon laittaminen kuntoon tai lista kaupungeista joihin voi klikata itsensä/scrollaus.

Ehdotettiin, että tehdään tämä f2f-kokouksessa, jossa päivitetään sivu yhdessä. Tämän jälkeen Martin voi jatkaa päivitystä.

12. Roolit ja vastuut vuosikellossa

Siirrettiin tämä asia helmikuun f2f-kokoukseen.

Tarkennetaan mitkä ovat jokaisen luottamushenkilön ja työntekijän roolit& vastuut vuosikellossa.

13. Varainhankinnan tiimi

Siirrettiin tämä asia helmikuun f2f-kokoukseen.

On tarve perustaa varainhankinnan tiimi koska tulopuoli laahaa. Varainhankinnan tiimin tehtäviin kuuluu vetää kalenteri- ja paita tms tuotemyyntiprojektit sekä hankkia tapahtumille sponsoreita.

14. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous klo 11.31.

Ville Laine, puheenjohtaja

Laura Lammi, sihteeri



Document history

COMPLETED BY ALL:

21.12.2022 10:46

SENT BY OWNER:

Laura Lammi • 21.12.2022 10:18

DOCUMENT ID:

HyvOyLeFj

ENVELOPE ID:

B108y8ets-HyvOyLeFj

DOCUMENT NAME:

pöytäkirja 16.pdf

3 pages

Activity log

RECIPIENT	ACTION*	TIMESTAMP (CET)	METHOD	DETAILS
Laura Lammi	 Signed	21.12.2022 10:24	Email	IP: 2001:14bb:c9:9550:9021:b618:c8d3:4f56
laura.lammi@parkour.fi	Authenticated	21.12.2022 10:24	Low	IP: 2001:14bb:c9:9550:9021:b618:c8d3:4f56
Kaisla Nurmi	 Signed	21.12.2022 10:26	Email	IP: 2001:999:688:e514:91a5:d787:cc4c:9fe8
kaisla.nurmi@parkour.fi	Authenticated	21.12.2022 10:24	Low	IP: 2001:999:688:e514:91a5:d787:cc4c:9fe8
Ville Laine	 Signed	21.12.2022 10:46	Email	IP: 176.72.34.93
ville.laine@parkour.fi	Authenticated	21.12.2022 10:46	Low	IP: 176.72.34.93

* Action describes both the signing and authentication performed by each recipient. Authentication refers to the ID method used to access the document.

Custom events

No custom events related to this document

Verified ensures that the document has been signed according to the method stated above.
Copies of signed documents are securely stored by Verified.

To review the signature validity, please open this PDF using Adobe Reader.



GDPR
compliant



eIDAS
standard



PAdES
sealed

Hallituksen kokous 16/2022 pöytäkirja 12.12.

Paikalla:

Piitu Viittanen

Ville Laine

Joonas Palsio

Kaisla Nurmi

Panda Ilén

Laura Lammi

Viljam Mikkelsson

Perttu Pihlaja vieraili 10.45-11 kohdan 7 ajan.

1. Kokouksen avaaminen

Laine avasi kokouksen 10.09

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin työjärjestys Joonaksen lisäyksellä (kohta 13).

4. Kuulumiset

SPKA

Viljam kertoi tapahtuman järjestelyjen tilanteen. Yritetään vielä rummuttaa ilmoittautumisia kohti 70 hlöä. Piitu herättelee vielä mediaa Turussa.

Koulutukset

Kaisla ja Laura kertoivat että ollut PK1 ja PK2 sekä Lajitaito. Alkeet pilotti käynnistyy.

Hankkeet

Opiskelijahanke 2 loppunut marraskuussa. Martin ja Ulla ovat hienosti vetäneet hanketta. Sirkushankkeelle haettiin jatkoaikaa maaliskuulle 2023, koska poikien Vauhti ja temppu - työpajat (SNSL) ovat vielä kesken. Pakuhanke alkanut Martinin toimesta Pirkanmaalla.

Uutisjuttu

Piitu vinyt toimittajan parkouraamaan ja suorassa lähetyksessä.

5. Urheilugaala

Listataan ehdokkaita urheilugaalaan Parkourin lajin taustavoimaksi. Kriteereinä pitkään tehty työ (esim. 15v) parkourin eteen Suomessa.

TAUSTAVOIMA voi olla tänä vuonna lajin pitkäaikainen toimija, jonka panos on ollut poikkeuksellisen merkittävä lajissa ja on suurella lajisydämellään ollut mukana lajin pitkäaikaisessa kehittämisessä. Taustavoima voi olla seuratoimija tai hän on voinut toimia vuosien aikana monessa eri roolissa lajin parissa. Lajiliitto siis itse päättää ja

perustelee, kenet haluaa palkita lajinsa Taustavoimana.

Jatketaan tätä Pertun puheenvuoron jälkeen.

6. Seuraava F2F

Esitetään, että siirretään viimeinen F2f alkuvuoteen ja pidetään yön yli kokous.

Myönteinen suhtautuminen. Ville ehdottanut paikaksi Turkua hänen luonaan.

3-4 ei käy Joonas

10-11 kävisi

17-18 ei käy Joonas

Ville tekee Telegram-pollin näistä niin löydetään yhteinen aika.

7. Pertun idea 10.45

Perttu kysyi SPY:n hallituksen mielipidettä, jos SM-kisaviikolla pidettäisiin hipan SM-kisat Parkourakatemiolla. Akatemia voi hakea tähän koska on SPY:n jäsen. Se järjestettäisiin ilman parkour-nimen mainitsemista. Akatemia ottaa vastuun että niitä ei mielletä parkourkilpailuiksi. SM-viikko on Lahdessa. Nurmi kertoi, että Nuorisofoorumissa oli toivottu hippakisoja, myös Viljam ja Panda pitivät ideaa hyvänä. Parkour Akatemia ottaisi taloudellisen vastuun tapahtumasta. Hallitus suhtautui myöntävästi.

8. Työntekijöiden vakinaistaminen

Lain mukaan ei voi ketjuttaa määräaikaisia työsuhteita vaan pitää tarjota toistaiseksi voimassa olevaa. Martin aloittaa nyt neljännessä ja Ulla kolmannessa hankkeessa peräkkäin eli heidät tulisi vakinaistaa. Jos ei olisi tarjolla seuraavaa hanketta niin tulee pitää Yt-neuvottelut.

Lammi kysyy konsultaatiota Laurilalta ja selvittää tuleeko lisäkustannuksia esim. mahdollisista irtisanomisprosesseista jos ei saada hankerahoitusta ja tulee yt:t. Jos siitä ei ole isoa haittaa meille niin voidaan vakinaistaa. Siirretään tammikuun kokoukseen asia jossa tehdään päätös.

9. Nuorisofoorumin vastaukset

Nuorisofoorumi järjestettiin 7.12.2022 Parkour Park Lempäälässä 10-15v osallistujien ryhmän jälkeen. Nuoret toivoivat lähellä olevia tapahtumia, sisältöä Youtubeen ja hippa/ninja-warrior-kilpailuja. SPY ei ollut tuttu nuorille.

10. Matkalaskujen hyväksyntä

Puheenjohtajiston matka- ja kulukorvausten hyväksyminen. Liite 1. matkalaskulista 2022.

Laine ja Ilén olivat jäävejä ja eivät puuttuneet tähän kohtaan. Palsio, Nurmi ja Viittanen hyväksyivät puheenjohtajiston matka- ja kulukorvaukset työntekijä Lammin esityksen mukaan. Lammi on lisäksi tarkastanut kaikki matka- ja kulukorvaustapahtumat maksutapahtuman yhteydessä, joten hallitus ei nähnyt tarvetta avata tapahtumarivejä erikseen Procountorista kokouksessa.

11. Skenetiedot -sivu

Kyseinen sivu tulisi päivittää. Tärkein on Skenetiedot sivun taulukon laittaminen kuntoon tai lista kaupungeista joihin voi klikata itsensä/scrollaus.

Ehdotettiin, että tehdään tämä f2f-kokouksessa, jossa päivitetään sivu yhdessä. Tämän jälkeen Martin voi jatkaa päivitystä.

12. Roolit ja vastuut vuosikellossa

Siirrettiin tämä asia helmikuun f2f-kokoukseen.

Tarkennetaan mitkä ovat jokaisen luottamushenkilön ja työntekijän roolit& vastuut vuosikellossa.

13. Varainhankinnan tiimi

Siirrettiin tämä asia helmikuun f2f-kokoukseen.

On tarve perustaa varainhankinnan tiimi koska tulopuoli laahaa. Varainhankinnan tiimin tehtäviin kuuluu vetää kalenteri- ja paita tms tuotemyyntiprojektit sekä hankkia tapahtumille sponsoreita.

14. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous klo 11.31.

Ville Laine, puheenjohtaja

Laura Lammi, sihteeri



Document history

COMPLETED BY ALL:
20.12.2022 12:21


SENT BY OWNER:
Laura Lammi • 20.12.2022 11:07

DOCUMENT ID:
ryLOYbkKj

ENVELOPE ID:
SJE0Y-JFo-ryLOYbkKj

DOCUMENT NAME:
16 nro 2022 12.12.pdf
3 pages

Activity log

RECIPIENT	ACTION*	TIMESTAMP (CET)	METHOD	DETAILS
1. Viljam Mikkelsen	 Signed	20.12.2022 12:21	Email	IP: 176.93.250.110
viljam.mikkelsen@parkour.fi	Authenticated	20.12.2022 12:21	Low	IP: 176.93.250.110

* Action describes both the signing and authentication performed by each recipient. Authentication refers to the ID method used to access the document.

Custom events

No custom events related to this document

Verified ensures that the document has been signed according to the method stated above.
Copies of signed documents are securely stored by Verified.

To review the signature validity, please open this PDF using Adobe Reader.



GDPR
compliant



eIDAS
standard



PAdES
sealed